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RoHS Statement 
 
2025-07-08 
 
***English version*** 
 
This is to certify that the delivered products are being manufactured in accordance with RoHS Directive 2011/65/EU 
of the European Parliament and the Council from 08/06/2011 on restriction of the use of certain hazardous substances 
in electrical and electronics appliances and COMMISSION DELEGATED DIRECTIVE (EU) 2015/863 of 31 March 
2015 and DIRECTIVE (EU) 2017/2102 OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 15 November 
2017. 
 

• Lead (0,1 %) 

• Mercury (0,1 %) 

• Cadmium (0,01 %) 

• Hexavalent chromium (0,1 %)   

• Polybrominated biphenyls (PBB) (0,1 %)  

• Polybrominated diphenyl ethers (PBDE) (0,1 %)   

• Bis(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP) (0,1 %)  

• Butyl benzyl phthalate (BBP) (0,1 %)   

• Dibutyl phthalate (DBP) (0,1 %) 

• Diisobutyl phthalate (DIBP) (0,1 %) 
 
To the best of our knowledge, none of the substances currently defined in the RoHS Directive are intentionally added 
to our products during production or are produced during the individual production steps. 
 
 
***german version*** 
 
Hiermit bestätigen wir die Konformität unserer Produkte entsprechend der RoHS-Richtlinie 2011/65/EU des 
Europäischen Parlaments und des Rates vom 08.06.2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter 
gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten, sowie die delegierte Richtlinie (EU) 2015/863 der 
Kommission vom 31.03.2015 und Richtlinie (EU) 2017/2102 des europäischen Parlaments und des Rates 
vom 15. November 2017. 
 
• Lead (0,1 %) 
• Mercury (0,1 %) 
• Cadmium (0,01 %) 
• Hexavalent chromium (0,1 %)   
• Polybrominated biphenyls (PBB) (0,1 %)  
• Polybrominated diphenyl ethers (PBDE) (0,1 %)   
• Bis(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP) (0,1 %)  
• Butyl benzyl phthalate (BBP) (0,1 %)   
• Dibutyl phthalate (DBP) (0,1 %) 
• Diisobutyl phthalate (DIBP) (0,1 %) 
 
Nach unserem aktuellem Kenntnisstand werden bei der Herstellung keine der derzeit in der RoHS-Richtlinie 
definierten Stoffe absichtlich unseren Produkten zugesetzt oder entstehen während der einzelnen 
Produktionsschritte. 
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